



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

## VERSLAG VERGADERING 8 JANUARI 2002

**Aanwezig:** Cor v.d. Ven, Riet van Dijck, Annie van Mill, Ton Jans, Stan Storms, Theo Swinkels, Henk Martens (op uitnodiging), Justien Janssen, Tineke Lamers, Irene Michiels, Jan Joosten

**Afwezig:** Martien Flinsenbergh, Mia Peters

### 1. Opening

De vergadering wordt geopend door Cor v.d. Ven, die het eerste gedeelte zal voorzitten. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Ingekomen stukken en mededelingen

Er is een lijst van poststukken verspreid. Voor degenen die niet aanwezig waren, zal deze bijgevoegd worden. Met name het punt wijkbeheer zal bij punt 8 nog ter sprake komen.

Er wordt tevens ter vergadering een evaluatie m.b.t. openingsuren Horeca uitgedeeld, met het verzoek hierop te willen reageren.

Dit komt terug bij de rondvraag

### 3. Verslag vergadering d.d. 4 december 2001

- Naar aanleiding van punt 4 wordt gevraagd naar het verschijnen van het volgende wijkkrantje.

In het verleden is het krantje telkens vlak voor de vergadering uitgekomen, zodat het ter vergadering verspreid kon worden voor bezorging aan huis.

- Punt 8 rondvraag: Het probleem van de verschillende vuilniscontainers bestaat nog steeds. Tineke zal contact opnemen met de milieuwachter en vragen of dit wel of niet is toegestaan.

Theo vraagt naar het huishoudelijk reglement. Dit is nog niet gebeurd en Tineke zal zorgen dat het bij de notulen van de volgende vergadering verspreid wordt.

De notulen worden vastgesteld.

### 4. Verslag DB d.d. 27 december j.l.

Ter kennisname.

### 5. Kwaliteitsplan Venray Centrum

Hiervoor was de heer Daan Vervoort uitgenodigd, maar hij zou weinig kunnen vertellen over het geheel. Er is binnen het gemeentehuis nog een discussie gaande m.b.t. uren en personen om het geheel handen en voeten te geven. Hier is men momenteel fanatiek mee bezig. Mocht het zo zijn dat er in februari al het een en ander bekend is zal hij tijdens de vergadering van februari een toelichting geven.

## **6. Financieel verslag en verkiezing kascommissie**

Cor v.d. Ven geeft als penningmeester een kort overzicht van de financiën. Tineke Lamers vraagt of dit korte overzicht niet van te voren op papier gezet kan worden, zodat we zelf mee kunnen kijken tijdens de uitleg. Stan Storms en Ton Jans vormen de kascommissie Irene Michiels is reserve.

## **7. Verkiezing voorzitter**

Het bestuur heeft Stan Storms voorgedragen als voorzitter. Er zijn geen tegenkandidaten. Besloten wordt dat er toch schriftelijk gestemd wordt. Stan Storms wordt gekozen met 8 voor en 1 tegenstem en 1 onthouding. De vergadering wenst hem veel succes en vanaf dit moment neemt het het voorzitterschap over.

## **8. Wijkbeheer c.q. ondersteuning Synthese 2002**

- Toelichting Jan Joosten inzake ondersteuning Synthese  
Er zijn in het komend jaar 1300 uur beschikbaar gesteld. Deze dienen te worden ingezet voor wijkbeheer in zijn totaliteit. Naar aanleiding van de vergadering van het dagelijks bestuur heeft Jan Joosten een stuk geschreven over de vraag vanuit het wijkplatform Venray Centrum. Dit stuk wordt toegevoegd aan dit verslag.
- Kort verslag 10 december.  
Tijdens de vergadering van 10 december van het wijkradenoverleg gezamenlijk met burgemeester Waals, wethouder Driessen en de heer Ger Last van de gemeente Venray (afd. Welzijn) is er gesproken over de visie die de gemeente had over wijkbeheer. Zij willen wijkcoördinatoren aanstellen binnen de gemeente die zullen zorgen voor een goede geleiding van vragen van de wijken binnen de gemeente. Er zal vraaggericht gewerkt worden.
- Kort verslag van de bijeenkomst van 7 december van de dorps- en wijkraden tezamen met de commissie welzijn. Voor het wijkplatform was Tineke Lamers hierbij aanwezig.  
Hierin is door de ambtenaren aan de dorps- en wijkraden gevraagd ter plekke in te vullen:
  - waar men een adviserende functie in zou moeten hebben
  - waar men geen adviserende functie zou moeten hebben

- waar men een beslissingsbevoegdheid in zou moeten hebben
- waar men geen beslissingsbevoegdheid in zou moeten hebben.

Als eerste heb ik (Tineke Lamers) naar voren gebracht dat het niet prettig is om zonder enige voorbereiding hieraan te beginnen en dat wij graag zouden zien dat de brief die verzonden is door het wijkradenoverleg, waarin de onrust m.b.t. ondersteuning uitgesproken werd en waarin dringend verzocht werd eerst kaders en regels vast te stellen alvorens men ging snijden in budgetten en uren, beantwoord werd. Afsproken werd dat dit zou gebeuren in het laatste half uur.

Er werd het een en ander aan kreten op de flap-overs gezet waarbij de belangrijkste behandeld werden.

Adviserende functies bij b.v. Leefbaarheid van dorp en wijk scoorde hoog, maar er werden ook negatieve kanttekeningen bij gezet. Met name ging het de kanttekening naar budgetten die hiervoor beschikbaar gesteld werden.

Duidelijk werd ook dat men geen adviserende functie of beslissingsbevoegdheid wilde in belastingen, budgetten of technische uitvoering van projecten.

Heel expliciet naar voren kwam de vraag naar betrokkenheid in een heel vroeg stadium bij projecten. Dit werd beaamd door alle aanwezigen, wij hebben echter wel laten weten niet gediend te zijn van inspraak door de bevolking, goedkeuring van de bevolking en daarna herschrijving van het project, met als voorbeeld de Gouden Leeuw. Goede voorbeelden van hoe het zou moeten worden door de ambtenaren i.c. de heer Driessen genoemd de Oranjebuurt en het terrein rond de Bongerdstraat.

De hele bijeenkomst werd nogal wat abrupt afgebroken en tot een echte samenvatting van het geheel kwam men niet meer, gezien het feit dat er om 20.30 uur nog een vergadering van de Dorpsraden in de raadszaal was gepland. De heer Frans Willems die de vergadering voorzat, stelde dat men nu wist wat er moest gebeuren en dat men aan de slag kon.

Naar aanleiding van bovenstaande discussies, wordt er door de vergadering besloten dat er een brief naar de gemeente zal gaan die eerst door alle leden van de vergadering gezien zal worden en waarop eventuele aanvullingen kunnen worden gedaan. Tineke Lamers zorgt voor een "schot voor de boeg".

## 9. Rondvraag en mededeling

- Evaluatie Horeca. Door enkelen wordt deze als te scherp gezien en de algemene mening is wel dat het op alle fronten schort aan Handhaving. De evaluatie zal aangepast worden en verstuurd naar de gemeente.
- Henk Martens deelt ook naar aanleiding van de problemen van de Horeca mede dat de politie na enkele keren bellen bij hem is komen meten naar

overlast en dat uiteindelijk, na waarschuwing, de geluidsinstallatie bij Sono weggehaald is. Tevens heeft hij de politie gevraagd hoe het zat met de drugsverkoop bij Sono. Hierop deelde de politie mede dat men op de hoogte is van de verkoop bij Sono en dat autonummers aan de grensbewaking doorgegeven worden die dan ook aangehouden worden. Dit gebeurt maandelijks. De politie weet de locatie en is bang dat wanneer men overgaat tot sluiting van deze locatie, men niet meer weet waar er dan gedeald gaat worden.

- Theo Swinkels vraagt naar een adreslijst van de deelnemers van het wijkplatform. Deze zal aangepast en meegestuurd worden met het verslag.
- Theo Swinkels Er wordt een behoorlijk probleem verwacht met betrekking tot het parkeren in de regio Augustinessenhof, Heuvelstraat wanneer de nieuwe appartementen opgeleverd zullen gaan worden. Cor deelt mede dat dit reeds in het verkeersplan aan de orde is geweest, maar dat men hier nogmaals op terugkomt en zal bekijken wat er moet c.q. kan gebeuren.
- Stan Storms vraagt naar verlichtingsproblemen bij de Kloosterhofweg en op het St. Jozefterrein. De locatie moet even goed duidelijk zijn en dan wordt het meegenomen naar het overleg met de heer Willy Sassen. Een afspraak met Willy Sassen wordt zo spoedig mogelijk gemaakt door Tineke Lamers.
- Tineke Lamers is benaderd door een bewoonster van de Henscheniusstraat (mevrouw Maassen) over de nieuwe verkeerssituatie. Doorgegeven aan werkgroep verkeer (Ton Jans en Cor v.d. Ven) en deze nemen contact op met mevrouw Maassen.
- Irene Michiels ergert zich aan het feit dat het poortje bij het speelterrein nog steeds niet teruggehangen is. Tineke Lamers neemt contact op met Willy Sassen of Martha Peters en vraagt naar het waarom.
- Annie van Mill vraagt waar de bankjes op het Henscheniusplein blijven. Er zouden makkelijk te monteren en demonteren bankjes komen, met prullenbak. Ook dit wordt opgenomen in het gesprek met Willy Sassen.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering.